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Sajtótájékoztatón meséltek tapasztalataikról a Székelyek a magasban expedíció tagjai az
érdeklődőknek kedden délután a Mokka Kávéház teraszán.
Tóásó István
,
Szabó Zoltán
, 
Tulit Zsombor
és
Sükös József
főtámogatójuk, a Megyei Tanács elnöke, 
Borboly Csaba
társaságában beszéltek a 
Himalája
egyik nyolcezresének ostromáról, amit mindannyian sikeresnek értékeltek.  

Tulit három dolgot emelt ki: az első, hogy épen, egészségesen, maradandó károsodás nélkül,
élve hazajöttek, a második, hogy Székelyföld hírnevét elvitték a nagyvilágba, a harmadik, hogy
ketten nyolcezer fölé értek. A sajtótájékoztatón egy nepáli szerencsemaszkkal ajándékozták
meg Borboly Csabát, ugyanakkor köszönetet mondtak az expedíció összes támogatójának.
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  „A expedíció egyik titka a támogatás, a másik a felkészülés" - emelte ki Szabó Zoltán.  „Nagyon pici csalódás volt bennem, ez a csúcs közelsége miatt volt. Csalódott egy kicsitvagyok, de elégedetlen egyáltalán nem" - jelentette ki Tóásó István, aki alig százhúsz méterrevolt a 8201 méteren levő csúcstól.  Beszámoltak érdekes, illetve nagyon szomorú dolgokról is. Sükös elmesélte, hogy egy bolgárhegymászó, akivel találkoztak, úgy kapott támogatást a hegymászásra, hogy ígéretet tett: azutolsó kétszáz métert biciklivel teszi meg a csúcsra - ebből az lett, hogy 5600 méterre felkerült abicikli, viszont az ottani alaptáborból sátorral együtt elvitte a szél, a bolgár hegymászó pedignélküle sem ért fel a csúcsra. Láttak több éve a hegyen levő holttestet is, ugyanakkor azt iselmondták, hogy a Dalai Lámát ábrázoló fényképpel, medállal, esetleg Free Tibet feliratúpólóban nem túl jó ötlet nekivágni a kínai határnak, mert félő, hogy az egész expedíciótvisszafordítják.  

  „Meg fogunk mászni egy nyolcezrest záros határidőn belül" - jelentette ki Tulit asajtótájékoztatón, hozzátéve, hogy „a hegy megvár": 14 nyolcezres van a világon, előbb-utóbbvalamelyik székely hegymászó felér az egyiknek a csúcsára.  Ami a terveket illeti, Tulit azt is közölte, hogy csoportos Mont Blanc-expedíciókat is terveznek:ez úgy van elképzelve, hogy a megfelelő fizikai felkészültséggel rendelkezőket vinnék felEurópa csúcsára, átadva nekik az általuk megszerzett tapasztalatokat. Akár harminc-negyvenjelentkezőre is számítanak, közülük a legfelkészültebbeket választják ki.   Szabó Zoltán azzal zárta a sajtótájékoztatót, hogy ő holnap felmegy egyet a Hargitára.  
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